

Konformitätserklärung zur Verordnung (EG) Nr. 1907/2006 („REACH“)

REACH (Registration, Evaluation, Authorisation and Restriction of Chemicals) ist eine am 01. Juni 2007 in Kraft getretene Verordnung des Europäischen Parlaments und des Rates.

Sie bezweckt die Sicherstellung des Schutzes für menschliche Gesundheit und Umwelt durch Beschränkung der Verwendung und des Inverkehrbringens gewisser gefährlicher chemischer Stoffe. Diese Stoffe sind in der sogenannten SVHC-Liste (Candidate List of Substances of Very High Concern for Authorisation) zusammengestellt.

Wir verwenden, nach Auskunft unserer Lieferanten, keine Materialien, die Stoffe aus der aktuellen SVHC-Liste in einem höheren Massenanteil von 0,1 % enthalten.

Falls wir feststellen, dass SVHC in unseren Produkten verwendet werden, setzen wir Sie darüber gemäß den Vorgaben des Art. 33 in Kenntnis

Frank Arnold
Geschäftsführung

Declaration of REACH Compliance

REACH (Registration, Evaluation, Authorisation and Restriction of Chemicals) is a Regulation by the European Parliament and of the Council that came into force on 01 June 2007.

The Regulations purpose is to ensure the protection of people and environment by restricting the use and marketing of certain Substances of Very High Concern. These substances are compiled in the SVHC-list published by the European Chemicals Agency (ECHA).

We stay in permanent contact with our suppliers to ensure/guarantee that we only use materials and products containing less than 0,1 % by weight of any of the substances in the current SVHC-list.

If we notice/determine that any of these substances is used in a higher concentration, we immediately inform you in accordance with Article 33.

Frank Arnold
Management